

23
NOVEMBER
2024

10:00 – 12:00

Université du Luxembourg

Esch/Alzette, Belval Campus

Maison des Sciences Humaines (MSH), Black Box



Humanities

BILINGUALISM MATTERS EVENT

Move, Play, Learn: Connecting through Movement and Culture

DESCRIPTION

Join us for a fun-filled event where parents and children connect through movement and play! Discover how physical activities can enhance language learning and foster intercultural understanding in a playful environment. After a brief introduction on the importance of movement for children's development, we'll dive into an hour of engaging games that promote learning and bonding across cultures. All ages are welcome, but activities are best suited for children up to 10 years old.

Participez à un événement ludique où les parents et les enfants se connectent à travers le mouvement et le jeu ! Découvrez comment les activités physiques peuvent favoriser l'apprentissage des langues et encourager la compréhension interculturelle dans un cadre amusant. Après une courte introduction sur l'importance du mouvement pour le développement des enfants, nous vous proposerons une heure de jeux interactifs favorisant l'apprentissage et le partage culturel. Tous les âges sont les bienvenus, mais les activités conviennent particulièrement aux enfants jusqu'à 10 ans.

SPEAKERS



Alina Lemling

University of Luxembourg



Biljana Popeska

University of Luxembourg

ORGANISATION

BilingualismMatters@Luxembourg

REGISTRATION

Please register for this event here:
isabel.jimenez.001@student.uni.lu

Deadline for the registration:
08.11.2024



FACULTY OF HUMANITIES,
EDUCATION AND
SOCIAL SCIENCES